
Reactie op plannen van Minister v Bijsterveld op het plan in het onderwijs de 
rugzakjes te halveren.
Dit is geen reactie van ouders maar van een opa van een kleinkind met 
Syndroom van |Down
De plannen zijn gewoon een slechte ontwikkeling. Mijn kleinkind zit ongeveer 1 
½ jaar in groep ½ van het regulaire onderwijs. Na goed overleg met het hele 
team van de school,met daarbij de hulpmiddelen afwegend heeft men unaniem 
ja gezegd tegen haar aanwezigheid op school.
Dankzij de extra dingen is het mogelijk dit te realiseren,en als dit weg zal vallen 
kan je er mijn inziens op wachten,dat mijn kleinkind naar bijzonder onderwijs 
geplaatst wordt. Met alle extra kosten van dien,want nu kunnen de ouders haar 
op de fiets naar school brengen.
Verder weg in n andere stad wordt het vervoer door derden met alle kosten.
Na beperking van awbz en het aantrekken van de normen van indicatie,zou de 
minister beter moeten weten Ze zou de moeite eens moeten nemen een kijkje 
van niet EEN uurtje maar een dag meelopen op de school van mijn kleindochter,
Dan zou ze zien wat het  zeer positieve effect is van het rugzakje.
Ik begrijp best dat er bezuinigd moet worden,maar laat haar geïnformeerd 
worden door leerkrachten/ouders/grootouders uit de praktijk. Zou verassende 
uitkomsten op leveren.
Ik nodig ze graag uit deze uitdaging aan te nemen.
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